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El PSC vol que es continuï treballant perquè la Floresta tingui habitatge públic

El PSC vol evitar que la congelació del projecte d'habitatge
públic al carrer de Verge de Montserrat a la Floresta
signifiqui que el districte es queda sense pisos protegits. El
partit, que celebra la decisió de l'equip de govern d'aturar
aquesta iniciativa arran del rebuig ciutadà, aposta per
impulsar noves promocions d'habitatge protegit de lloguer al
barri però que aquestes passin per fórmules com la masoveria
o el cooperativisme.

Els socialistes consideren que l'equip de govern ha sabut arreglar l'error de construir habitatge protegit en un
entorn de valor natural com és la parcel·la del carrer Verge de Montserrat. La formació veu amb bons ulls la
decisió d'aturar la iniciativa, anunciada al ple però, com ha dit el portaveu socialista, Ferran Villaseñor, cal
anar més enllà i cancel·lar definitivament la promoció. Tot i això, el partit continua defensant la creació
d'habitatge públic al districte en règim de lloguer.

Ferran Villaseñor: L'equip de govern diu que congela el projecte i que el trasllada. Demanem que no
trenquin les expectatives d'habitatge públic de lloguer a la Floresta.

Villaseñor ha assenyalat que la masoveria i les fórmules cooperatives són la solució per posar en circulació
habitatge protegit a la Floresta sense haver de construir noves promocions.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/90134.html
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